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سردار عباسعلی محمدیان: 
۱۰تن مواد مخدر در استان البرز 

کشف شد

فرمانده انتظامی استان البرز گفت: در نیمه نخست سال 
جاری، بیش از 10تن مواد مخدر در استان البرز کشف 

شده است.

سردار عباسعلی محمدیان روز گذشته به مناسبت هفته 
نیروی انتظامی، گفت: از ابتدای سال جاری تاکنون بیش از 

۱۰تن انواع مواد مخدر در استان کشف شده است.
وی با اشاره به اینکه بیشترین کشفیات مربوط به ماده مخدر 
تریاک است که پنج تن بوده و گفت: آمار کشفیات حشیش 
در نیمه نخست امسال یک تن و کشفیات هروئین بیش از 

۳۰۰کیلوگرم بوده است.
البرز اضافه کرد: مجموع شیشه  فرمانده انتظامی استان 
حدود  نیز  مربوطه  زمانی  بازه  در  شده  کشف  مرفین  و 

۴۰۰کیلوگرم بوده است.
دستگیری  به  دیگری  بخش  در  محمدیان  سردار 
۲۲۴قاچاقچی در نیمه نخست سال جاری، گفت: بیش از 
۱۳هزار معتاد و توزیع کننده مواد مخدر نیز در استان جمع 
آوری شد که برخی تحویل مراجع قضائی و تعدادی دیگر 

راهی کمپ های ماده۱۵ شدند.
تصادفات خسارتی، جرحی و فوتی در استان البرز نسبت 
به سال گذشته ۲۱درصد کاهش داشتوی با اشاره به اینکه 
در نیمه نخست امسال با هدف شناسایی نقاط آلوده بیش 
توزیع  و  معتادان  و دستگیری  پاکسازی  از ۱۸۰عملیات 
انجام شده است،  استان  کنندگان مواد مخدر در سطح 
این راستا ۶۸خانواده شناسایی شده که بومی  گفت: در 
استان نبودند که به استان های محل سکونت خود فرستاده 

شدند و نقاط محل سکونت آنها در البرز پلمب شد.
فرمانده انتظامی استان البرز در خصوص اقاداماتی که برای 
کاهش آمار تصادفات در نیمه نخست امسال انجام شده 

است، گفت: ۱۷۰نقطه حادثه خیز اصلاح شده است.
امسال  نخست  نیمه  در  اینکه  بیان  با  محمدیان  سردار 
۹۰فقره تصادف فوتی گزارش شده است، گفت: در این 
خصوص نسبت به سال گذشته با ۱۲درصد کاهش رو به 
رو هستیم، در مجموع تصادفات خسارتی، جرحی و فوتی 

نسبت به سال قبل ۲۱درصد کاهش داشته است.
اینکه عمده تصادفات در شهر  از  تأسف  ابراز  وی ضمن 
کرج مربوط به عابران پیاده بوده است، گفت: در جلسه با 
شهرداری کرج مباحثی از جمله نصب پل های بیشتر و یا 
کانال های عبور عابر پیاده را مطرح کرده ایم، از طرفی قرار 
است کنترل سرعت خودروها با جدیت بیشتری دنبال شود.
در نیمه نخست سال جاری یک میلیون و ۴۰۰هزار لیتر 
مواد سوختی خارج از شبکه در استان البرز کشف شده 
البرز در بخش دیگری به  انتظامی استان  است. فرمانده 
وضعیت کشفیات حوزه قاچاق اشاره کرد و گفت: کشفیات 
نیمه نخست سال جاری نسبت به مدت مشابه سال گذشته 

۱۳۵درصد افزایش داشته است.
سردار محمدیان در ادامه میزان کشفیات مواد سوختی خارج 

از شبکه را بیش از یک میلیون و ۴۰۰هزار لیتر اعلام کرد.
وی در بخش دیگری به آخرین وضعیت راه اندازی کمپ 
ماده۱۶ در استان البرز اشاره کرد و گفت: استاندار البرز در 
این خصوص با دبیر شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر 
جلسه داشته و برای ساخت کمپ اعلام آمادگی کرده است، 
زمین در چند نقطه شناسایی شده امید است هرچه سریعتر 

این مهم عملیاتی شود.

خبر

محمدرضا کاظمی

قرار است لیگ برتر کشتی امسال بلافاصله 
پس از رقابت های کشوری آزاد و فرنگی برگزار 
شود. بر همین اساس نقد اجرا و عملکرد آن 
آن  از  اما  گذاریم  وا می  مناسب  زمان  به  را 
جایی که گفته اند سالی که نکوست از بهارش 
پیداست، به نظر می رسد این مسابقات با اگر و 

اماهای بسیار مواجه خواهد شد.  
لیگ برتر کشتی اگر درست و اصولی برگزار 
شود می تواند ممر در آمد و محل اشاعه این 
ورزش در سراسر کشور باشد اما اگر درست و 
اصولی برگزار نشود از آن بوی خیر و برکت 
به مشام نخواهد رسید. قصد پیش داوری و 
نقد غیر منصفانه در میان نیست، امید داریم 
طراز  مسئولین  که  سالی  در  مسابقات  این 
اول فدراسیون موافق آن هستند به سرمنزل 
مقصود برسد با تمام این احوال به نظر می رسد 
ساز و کار کنونی و سیاست هایی که در جهت 

برگزاری این مسابقات اتخاذ شده چندان پر 
فروغ مراد ورزش اول نباشد. به سخن دیگر  
هدایت این لیگ به دست فرد توانمند سپرده 

نشده است.
واقعیت ان است لیگی به نام ورزش اول برگزار 
می شود نیاز به حضور باشگاه های قدرتمند 
دارد. اقتضای شرایط حکم می کند رقابت بین 
تیم ها نفسگیر، حساس و تماشاگر پسند باشد. 
اینکه تنها دو - سه تیم توانمند در مسابقات 
حضور داشته و الباقی باری به هر جهت پای در 
میدان بگذارند منافع لیگ را تامین نخواهد کرد. 
لیگ محل نمایش و گرفتن عکس و اسلاید 
نیست. باید تعریف مشخصی از لیگ داشته 
باشیم و اهداف بلند مدتی را در آن جستجو 
کنیم. این لیگ و این فضا ضرب المثل آفتابه 
لگن هفت  دست و شام و نهار هیچی را در 
ذهن تداعی می کند. اینکه مدام اخبار قرارداد 
کشتی گیران و مربیان با تیم های مختلف را 
رسانه ای کنیم بد نیست اما باید ببینیم در 
نهایت اصل و اساس کار به کجا ختم می شود. 
ما نتوانستیم تعداد تیم های کشتی آزاد را به 
عدد ۸ برسانیم اغلب تیم هایی که پای در 
میدان گذاشته اند به همت روسای هیات های 
استانی و با من بمیرم و تو بمیری وارد گود شده 
اند و امیدواریم تا پایان راه در کوران مسابقات 

باقی بمانند. تا کی باید بازار بزرگ ایران )ایران 
مال(، جور برگزاری مسابقات لیگ و گرم کردن 
تنور مسابقات را بر عهده بگیرد. چرا نتوانستیم 
دو تیم و باشگاه در اندازه های همین بازار بزرگ 

را وارد لیگ کنیم؟ 
تا چه زمانی باید در حسرت حضور باشگاههای 
کشورمان  ملی  ورزش  عرصه  در  قدرتمند 
با  مقایسه  در  گیران  قرارداد کشتی  باشیم؟ 
برخی رشته ها هیچ است حال اگر قرار باشد 

فکری به حال تقویت این مسابقات نکنیم ، 
قطعا در آینده دچار مشکلات خواهیم شد.

این مختصر را ذکر کردیم تا دوستان به هوش 
باشند هرگام اشتباه در انجام امور می تواند 
سیمای کشتی در مقام ورزش اول را مخدوش 
کند. لیگی که با چنین ساز و کاری آغاز شود، 
امیدواریم با عاقبت خوش به پایان برسد هر 
چند چشم بصیرت و اندیشه آینده نگر چنین 

نویدی نمی دهد.

لیگ کشتی، طبل پر هیاهو!

 دکتر علی  ساجدی

نفهمیدم چشام بستس، هوا ابره، یا برق از سه 
فاز استادیوم پریده که چش چشو نمی بینه!!؟

هر چی هس، حالا تو این تاریکی مجبورم، 
تخمه ها رو با انگشت، کف دستم و ته جیبم 
بجورم. البته دیگه لازمم نیس. وقتی بازی دیده 
نمی شه که فایده نداره. تخمه با فوتبال می 

چسبه اگه نه که هیچی.
این وضع دقیقا وضعیت گل و بلبله. یه ور گل 
ریحون باشه و یه ور استقلال. جامم که حذفیه 

و بیا و ببین.
راستی این وسط آقایون اداره کل ورزش در چه 

حالی بودن، من نمی دونم. نماینده عالی وزارت 
چه می کردن؟ من نمی دونم. جناب استاندار، 
چه شرایطی داشتن؟ من نمی دونم؟ اما می 
دونم که می شد برق از سه فاز استادیوم نپره. می 
دونم که می شد، با اداره برق هماهنگ تر بود. 
می دونم که می شد برق زاپاس و باطری و موتور 
برق از قبل آماده داشت. می دونم که می شد 
خیلی کارا کرد که آبروی استان حفظ بشه. اما 

مگه من چی کارم!؟ لابد آقایون بهتر بلدن.
اما می دونم که با این وضع نمیشه ادامه داد، 
بعد آقایون دم از برگردوندن سایپا و حضور 

استان در لیگ برتر می زنن.
شما قاچ زین و محکم چنگ بزن، که اسب 
بود  این  تیمم  و  تیمم  پیشکشت.  سواری 
شد،  حذف  شد،  بارون  گل  رفت  تیمت؟ 
برقشم رفت. آخه گل ریحون؟ لیگ برتر لی 
لی دختران دبستانیه مگه؟ لباساشونم صورتی 

کنین با پاپیون رو یقه. خوبه ها!

حالا اصن هرچی
در پایان لازم است به مانند گزارشگر محترم 
مسابقه، از مسئولین گرامی اداره ورزش استان 
البرز، اداره برق استان البرز، مرکز صدا و سیمای 
استان البرز، استانداری البرز، شهرداری کرج، 
کارمندان مجموعه ورزشی، تماشاگران عزیز، 

ترابری، نودال، خدمات، خانواده های سببی و 
نسبی داغدار، عمه بزرگ مادرخانم همشیره، 
دوستان، آشنایان، رفقا، گربه های محل و همه 
دست اندر کاران این مسابقه هیجان انگیز و 

جالب توجه تقدیر و تشکر به عمل آورم.
والا با این نوناشون...

باز کن دکان که وقت عاشقیست!
نخود هر آش!

نخستین یادواره دریادلان و غواصان شهید 
»ناو تیپ فرات« روز شنبه، ششم مهرماه98 

برگزار شد.

روابط  از  نقل  به  به گزارش »دنیای هوادار« 
ورزشی  اجتماعی  فرهنگی  سازمان  عمومی 
دریادلان  یادواره  نخستین  کرج،  شهرداری 
ده  لشکر  فرات  تیپ  ناو  شهید  غواصان  و 
مسئولین  حضور  با  سیدالشهدا)ع(  حضرت 

لشکری، مدیران شهری، خانواده معظم شهدا، 
پیشکسوتان دوران دفاع مقدس و آحاد مختلف 
مردم در تالار شهیدان نژاد فلاح با حال و هوای 

خاصی برگزار گردید.
به  البرز  استان  سپاه  فرمانده  مولایی  سردار 
امروز  ما  گفت:  مراسم  این  سخنران  عنوان 
نیروهای  جسارت های  و  رشادت ها  دلیل  به 
ناوتیپ فرات و فرمانده و انگیزه دینی و ایمان 
رزمندگان، آن ها را تکریم می کنیم و مسئولین 

و مردم فراموش نکنند که این بچه ها بدون 
هیچ امکاناتی، اسطوره صبر، شجاعت، ایمان، 

ایثار و اعتقاد شدند.
شایان ذکر است: در خلال برنامه پیکر شهید 
چشمان  و  سرایی  مرثیه  با  والامقام  گمنام 

اشکبار حضار بدرقه شد.
این مراسم با مشارکت اداره ایثارگران شهرداری 
کرج، سپاه امام حسن مجتبی علیه السلام استان 
و حوزه بسیج امام محمد باقر)ع( آسارا برگزار شد.

سردار مولایی: 
شهدای ناوتیپ فرات اسطوره ایمان و شجاعت شدند
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3 اجتماعی

رضا تواضعی

ارسال  با  اروپا  اتحادیه  بود:   در خبرها آمده 
در  داده  هشدار  تهران  به  خصوصی  پیامی 
صورت تداوم روند کاهش تعهدات ایران ذیل 
برجام، این اتحادیه چاره ای جز خروج از توافق 
مذکور همزمان با گام چهارم برجامی ایران 

نخواهد داشت.
بعد از خواندن خبر مانده بودم دقیقا اروپا از چه 
سخن می گوید و می خواهد چه چیزی را هشدار 
دهد و اصلا مخاطبش کیست؟ مگر چیزی هم 

مانده که تحریم نشده باشد؟ 
صدور نفت را که بزرگتر از اروپایی ها، آمریکا 
باشد، ممنوع کرده است. ساز و کار انتقال پول 
به شکل بین المللی در غالب سوئیفت به خاطر 

تحریم آمریکا که روی ایران بسته است.
شرکت های خارجی و در رأس آن شرکت های 
اروپایی در همه عرصه ها پیشتاز خروج از ایران، 
بعد از عدم پایبندی آمریکا به برجام و خروج آن 
کشور از این توافق بوده اند .هیچ کدام از تعهدات 
خود را هم که در برجام به قول ریاست جمهوری 

و وزارت محترم خارجه مان انجام نداده اند. 
قرارهایی را هم که با ایران در غالب یک خط 
مالی و اعتباری نفت در برابر غذا و دارو و یا همان 
»اینستکس« گذاشته بودند هم اجرایی نکرده اند. 

)همانی را که به عراق زمان تحریم داده بودند(
و در کل در مقابل آمریکا عددی نیستند که 
بتوانند چیزی بیشتر از بزرگ ترشان انجام دهند. 
از نظر نظامی هم که کل اروپا و ناتو آویزان قدرت 
آمریکا در هر گونه ساز و کار نظامی است و بدون 

قدرت آمریکا اصلا قدرت عرض اندام ندارند.
بشر  مثلا  تهاجمِ  جریان  در  می آید  یادم 
البته  و  داشتند  لیبی  به  که  دوستانه ای 
محصولش هم به جز بدبختی و چند پارگی این 
کشور نبوده، وقتی آمریکایی ها به خاطر مسائل 
مالی و فشاری که جراید آمریکا به دولت اوباما 
آوردند کمی در این جنگ پا پس کشید تمامی 
کشورهای اروپایی حاضر در این ائتلاف ماشین 
جنگی شان به گل نشسته بود و فریاد کمک 
خواهی شان از آمریکا به خاطر نداشتن قدرت 

کافی به هوا رفته بود.
و  حال شمایانی که حتی در مسائل دفاعی 
نظامی تان معطل آمریکا هستید می خواهید چه 
کنید که آمریکا نکرده؟ مثلا برای چهارمین بار، 
بانک مرکزی ایران را تحریم کنید؟ نفتی که 
رفته  آب  کدام  نخرید؟  دوباره  را  نمی خرید 
حالا  که  برگردانید  جوی  به  می توانستید  را 

نمی خواهید برگردانید؟ 
اصلا گیرم طبق بندهای ۳۶ و ۳۷برجام بتوانید 
مکانیسم ماشه را هم فعال کنید و پرونده ایران 
را به شورای امنیت سازمان ملل ببرید؛ واقعا 
فکر می کنید با این حجم عظیم از اختلافاتی 
که آمریکا و شما با چین و روسیه بر سر مسائل 
اقتصادی و سیاسی و امنیتی دارید می توانید 
که  بگیرید  ایران  علیه  کشورها  این  از  رأی 
یکی می خواهد به خاطر جاده ابریشم جدید 

که برای آینده اقتصادش حیاتی است در ایران 
۴۰۰میلیارد سرمایه گذاری کند و دیگری بر سر 
مسائل امنیتی اش با ایران در منطقه ارتباطات 

تنگاتنگ دارد؟
می خواستم بنوسیم خدا شفایتان بدهد و این 
خوشی ها را از ما نگیرد که به یکباره فهمیدم 
اصلا این هشدار به من و شمایی نیست که 
رسالت اصلی مقاومت در برابر تحریم ها را به 
عنوان قاطبه ملت قهرمان ایران بر دوش داریم 
بلکه آن دسته از حضرات مسئولانی است که 
اشاعه  مشغول  حتما  غرب  در  توله هایشان 
پیام  فحوای  صدور  و  ایرانی)!(  غنی  فرهنگ 
انقلاب هستند و لال شود اگر کسی بگوید آن 
کار دیگر می کنند!!! همان هایی که خودشان 
اینجا دکمه تقوا می بندند و تسبیح از دستشان 
رضای  برای  مسئولیت  هم  کلی  و  نمی افتد 
خدا قبول کرده اند ولی توله هایشان یا در غرب 
مشغول بیزینس با پول ددی شان هستند و هر 
چند وقت یکبار، عکس هایشان از یک فساد کده 
بیرون می آید و یا در قالب ژن خوب مشغول 
بستن قراردادهای آنچنانی با بلاد راغیه هستند! 
اگر از زندگی لاکچری شان هم بپرسی محکوم 
می شوی به داشتن اینکه چشم دیدن مکنت 
مومنین و مومنات را نداری. اصلا هذا »من فضل 

ربی«؛ به من و شما چه مربوط است؟! خلاصه 
در همین افکار بودم که فهمیدم بهتر است برویم 
موزمان را بخوریم و به کار بزرگترها هم کاری 
نداشته باشیم چرا که ظاهرا با اروپا و آمریکا 
طرف نیستیم که بتوانیم در برابرشان مقاومت 

کنیم. این ها خطرناک ترند!

اروپا از »چه« سخن می گوید و مخاطبش »کیست«؟

»این ها«  خطرناک ترند!

اقتصادی  سخت  شرایط  گفت:  هاشمی 
به سالمندان و  را  بیشترین فشار  اخیر 

بازنشستگان وارد کرده است.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از »شیعه 
روز  جلسه  در  هاشمی«  »محسن  نیوز«، 
گذشته شورای شهر تهران با گرامیداشت 
روز جهانی سالمند گفت: سالمندی یکی 
از دوره های لذت بخش زندگی هر انسانی 
زمینه های  که  صورتی  در  باشد  می تواند 

مناسبی برای آنها فراهم باشد.
تهران  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
متوسط  سن  افزایش  کرد:  خاطرنشان 
ایرانیان در دهه های اخیر به نزدیک ۸۰سال 
سن به خصوص و توجه به سالمندان در دو 
دهه پایانی زندگی باید مورد توجه قرار گیرد.
وی افزود: تغذیه، سلامت و درمان، تأمین 
معیشت و حمایت های معنوی و فرهنگی از 
سالمندان باید انجام شود تا پس از عمری 
تلاش و خدمت با بحران های مادی و روحی 

مواجه نشوند.
و  ورزش  نشاط،  فضای  ایجاد  هاشمی 
عنوان  خدماتی  از  را  فرهنگی  برنامه های 

کرد که حوزه فرهنگی اجتماعی مدیریت 
اختیار  در  ویژه  صورت  به  باید  شهری 
در  افزود:  و  دهد  قرار  سالمند  شهروندان 
قرار  آن  در  که  اقتصادی  سخت  شرایط 
داریم، بیشترین فشار اقتصادی به سالمندان 
و بازنشستگان وارد می شود چرا که هزینه 
های این گروه از جامعه که فرزندان بزرگ 
دانشجو یا فارغ التحصیل فاقد شغل دارند 
و از طرفی درگیری بیماری و مراقبت های 
پزشکی هستند، نسبت به سایر اقشار بیشتر 

و درآمدشان کمتر شده است.
روز  تهران  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
سالمند را به ۱۲هزار بازنشسته مدیریت 
احساس  افزود:  و  گفت  تبریک  شهری 
پاس  به  همراهی  و  حمایت  قدرشناسی، 
صادقانه،  زحمت  و  خدمت  عمر  یک 
ویژه  به  جامعه  در  سالمند  مهمترین 
مسئولان دریافت کنند. از طرفی باید توجه 
داشته باشیم در فرهنگ و ادب فارسی واژه 
پیر به معنای بلوغ فکری و اوج پختگی و 
کمال معنوی و عقلانی است و سالمند در 
فرهنگ سنتی ایران مرکز توجه، احترام و 

قدرشناسی است.

محسن هاشمی عنوان کرد:

شرایط سخت اقتصادی
سالمندان و بازنشستگان

سخنگوی   - زرآبادی  حمیده  سیده 
فراکسیون زیست بوم نوآوری و فناوری 
مربوطه  مسئولان  گفت:   - مجلس 
سوء مدیریت در پارک های علم و فناوری 

را امری طبیعی می دانند.

سیده حمیده زرآبادی با بیان اینکه دولت 
در برنامه ششم توسعه مکلف به حمایت از 
شرکت های دانش بنیان و پارک های علم و 
فناوری شده است، گفت: پارک های علم و 
فناوری، نقش کلیدی در جذب افراد نخبه 
و توانمندسازی آنها و تقویت اقتصاد دانش 
بنیان دارد اما متأسفانه در انتخاب مدیران 

این پارک ها بسیار زیاده خواهی می شود.
نوآوری  بوم  زیست  فراکسیون  سخنگوی 
افزود:  اسلامی،  شورای  مجلس  فناوری  و 
متأسفانه افرادی با عملکرد ضعیف در سمت 
این  که  می گیرند  قرار  پارک ها  مدیریت 
عملکرد ضعیف منجر به مهاجرت تعدادی 
زیادی از کارآفرین ها به خارج از کشور شده 

است.
در  مهاجرت ها  این  تعداد  داد:  ادامه  وی 
افزایش است و نارضایتی هایی شدیدی را نیز 

ایجاد کرده است این در حالی بوده که وزیر 
علوم علیرغم تذکرات داده شده نسبت به 

این موضوع حساسیت لازم را ندارد.
مسئولان مربوطه سوء مدیریت در پارک های 

علم و فناوری را امری طبیعی می دانند.
نماینده مردم قزوین، آبیک و البرز در مجلس 
شورای اسلامی تصریح کرد: مسئولان مربوطه 
طبیعی  امری  را  پارک ها  در  سوء مدیریت 
می دانند و این موضوع ضربه های زیادی را 
به نیروی انسانی فعال در این حوزه می زند؛ 
نخبگانی که در این حوزه فعالیت می کنند 
کشورها  سایر  از  خوبی  بسیار  پیشنهادات 
دارند و متأسفانه به دلیل عملکرد ضعیف 
و نگاه اشتباه و غلط مسئولان این حوزه به 

پیشنهادات پاسخ مثبت داده می شود.

سیده حمیده زرآبادی مطرح کرد:

نقش کلیدیِ پارک های علم و فناوری
در جذب افراد نخبه

کلاهبرداری 3۰میلیاردی
در پایتخت!

معاون مبارزه با جعل و کلاهبرداری پلیس آگاهی پایتخت 
از دستگیری دو کلاهبردار 30میلیاردی خبر داد .

به گزارش »دنیای هوادار«، سرهنگ کارآگاه »جهانگیر تقی 
پور« گفت : در اسفندماه سال۹۷ در پی شکایت تعدادی از 
کسبه و عمده فروشان موادغذایی پرونده ای در شعبه ۱۲ 
بازپرسی دادسرای ناحیه۶ تهران تشکیل و برای رسیدگی 
تخصصی در اختیار کارآگاهان اداره سیزدهم پلیس آگاهی 

تهران بزرگ قرار گرفت .
وی عنوان کرد: در گام نخست، کارآگاهان متوجه شدند 
متهمان تحت تعقیب، در نقاط مختلفی از شهر تهران با 
هویت های ساختگی دفاتری را اجاره و اقدام به کلاهبرداری 

از عمده فروشان مواد غذایی می کردند.
این مقام انتظامی عنوان کرد: با توجه به گستردگی جرم 
و قربانی شدن تعداد کثیری از شهروندان و سوء استفاده 
از هویت و لباس نیروی انتظامی موضوع با جدیت مورد 
پیگیری قرار گرفت و در نهایت پس از چند ماه اقدامات 
هویت جعلی،  با  متهمان  از  یکی  پلیسی مشخص شد 

دفتری در حوالی میدان فاطمی اجاره کرده است.
سرهنگ تقی پور با اشاره به اینکه اکیپی از کارآگاهان اداره 
سیزدهم به محل دفتر متهمان مراجعه و با دو مرد میانسال 
حدودا ۴۰ ساله مواجهه شدند، گفت: یکی از متهمان خود 
را مالک کارخانه ظروف یکبار مصرف و دیگری نیز که با 
لباس فرم نیروی انتظامی و درجه سرهنگی حضور داشت 
خود را سرهنگ ناجا معرفی کرد. پس از شنیدن اظهارات 
کذب متهمان کارآگاهان بلافاصله هر دو متهم را دستگیر 

به اداره سیزدهم منتقل کردند.
معاون مبارزه با جعل و کلاهبرداری پلیس آگاهی پایتخت 
اضافه کرد: متهمان که با دلایل کافی کارآگاهان روبه رو 
شدند، لب به اعتراف گشوده و یکی از آنان اظهار داشت: 
از سال۱۳۹۵ با هویت های جعلی دفاتری را در شهر تهران 
اجاره کرده و دسته چک هایی نیز به همین شیوه دریافت 
لباس  اعتماد شهروندان، همدستم  برای جلب  کرده  و 
نیروی انتظامی به تن می کرده و با مراجعه به بازار و عمده 
فروشی های مواد غذایی کسبه را فریب داده و اجناس 
مال باختگان را به صورت چکی خریداری می کردیم و از آنها 
دعوت می کردیم برای عقد قرار داد به دفتری که به همین 

منظور از قبل اجاره کرده بودیم مراجعه کنند.
متهم در ادامه افزود: وقتی که این فرد به دفتر مراجعه 
می کرد با جلب اعتماد، اجناس را خریداری و در عوض 
چکی به عنوان ثمن معامله پرداخت می کردیم که نهایتا با 
مراجعه فروشندگان به بانک متوجه چک بلامحل و جعلی 
بودن آن می شدند و قبل از مراجعه مجدد مال باختگان 

دفتر را تخلیه می کردیم.
کلاهبرداری  ریالی  ارزش  داد:  ادامه  پور  تقی  سرهنگ 
صورت گرفته در مجموع ۳۰میلیارد ریال بوده که متهمان 
این مبالغ را صرف خوش گذرانی و مسافرت خارج از کشور 

و... خود کرده اند .
وی خاطرنشان کرد: در بررسی سوابق متهم اصلی پرونده 
مشخص شد وی یکی از مجرمان سابقه دار و حرفه ای در 
زمینه جعل و کلاهبرداری است و متهم دوم پرونده نیز 
در طی این چند سال با هویت های جعلی متعدد اقدام به 

کلاهبرداری کرده است.
معاون مبارزه با جعل و کلاهبرداری پلیس آگاهی پایتخت 
در پایان گفت: متهمان با دستور بازپرس شعبه۱۲ دادسرای 
اختیار  در  تکمیلی  تحقیقات  انجام  برای  تهران  ناحیه۶ 
اداره۱۳ این پلیس قرار دارند و شهروندانی که به این شیوه 
مورد کلاهبرداری قرار گرفته اند می توانند به اداره سیزدهم 

پلیس آگاهی مراجعه کنند.
سرهنگ تقی پور به بنکداران و عمده فروشان مواد غذایی 
و لوازم خانگی توصیه کرد: در صورتی که فردی با ادعای 
آنها  به  دولتی  نهادهای  و  از سازمان ها  یکی  به  انتصاب 
مراجعه کرد قبل از عقد قرارداد و انجام معامله با استعلام از 
سازمان مربوطه نسبت به احراز هویت خریدار اقدام کنند 
و در معاملاتی که با دریافت چک انجام می پذیرد قبل 
از تحویل کالا از اعتبار و موجودی حساب صاحب چک 

مطمئن شوند.

شوک روز

حال شمایانی که حتی در 
مسائل دفاعی و نظامی تان 

معطل آمریکا هستید 
می خواهید چه کنید که 

آمریکا نکرده؟ مثلا برای 
چهارمین بار، بانک مرکزی 

ایران را تحریم کنید؟ نفتی 
که نمی خرید را دوباره 
نخرید؟ کدام آب رفته 

را می توانستید به جوی 
برگردانید که حالا نمی خواهید 

برگردانید؟ 

بحث روز
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اقتصادی

  1     به جای آموزش مشتریان، آن ها را 
قلقلک دادن!

دادن  قلقلک  با  بیشتر  کلیک  آوردن  به دست 
مشتریان و تحریک آن ها به کلیک بر روی یک 
ستاره های  عکس های  از  لینک،  یک  یا  عکس 
هالیوود گرفته تا لیست با نمک ترین حیوانات، کار 
آسانی است. حتی می تواند در یک روز کسالت آور، 
لحظه ای برای فرار از واقعیت ایجاد کند. اما این 
کار به هیچکس کمکی نخواهد کرد. برای کمک 
و  پربار  مطالب  ها  آن  برای  باید  مشتریان،  به 
آموزنده داشته  باشید. منظور از مطالب آموزنده 
»منافع  درباره ی  کسالت بار  نطق های  ارائه ی 
به  کمک  هدف  بلکه  نیست!  محصول«  فلان 
مشتریان برای به دست آوردن توانایی ها و افزایش 
مهارت هایی است که به بهتر ساختن زندگی آن ها 

کمک خواهدکرد.
به  و کار شما  آیا »استراتژی دیجیتال« کسب 
مشتریان کمک می کند تا در موضوع به خصوصی 
پیشرفت بکنند؟ استراتژی دیجیتال شما هیچ نکتۀ 
ویژه ای در خود دارد؟ نکتۀ خاصی دربارۀ ورزش، 
ساختن  یا  تولید  کدنویسی،  اجتماعی،  روابط 
چیزی؟ اگر جواب تان منفی است، شما استراتژی 
ندارید! چیزی که دارید استراتژی دیجیتال نیست، 

تنها یک شوی رنگارنگ است!

  2     ساختن زامبی به جای قهرمان!
قسمت زیادی از استراتژی دیجیتال صرف مسائل 
مربوط به دپارتمان بازاریابی می شود و بازاریابی 
مدرن هم زامبی تولید می کند. صادق باشیم، اکثر 
مواقع بازاریابی تمرینی طاقت فرسا در شستشوی 
مغز مشتریان است؛ یا لااقل تلاشی کم رمق در 

این جهت!

»این خمیر دندان را می بینید؟ اگر از آن استفاده 
کنید سوپرمدل ها به پایتان می افتند!« یا تبلیغاتی 

امثال آن!
مشکل ایجاد زامبی های بازاریابی اینجاست: بسیار 
خوب! مشتریان بعد از دیدن تبلیغ خمیردندان 
اما  جادویی به مراکز فروش شما حمله کردند. 
بعد، وقتی از آن محصول استفاده کردند، احتمالاً 
مثل زامبی ها همۀ سعی و تلاششان را می کنند 
تا سر و کلۀ شما را بخورند! در واقع زمانی که کل 
فعالیت شما جلب توجه مردم بدون تلاش برای 
جلب اعتماد و احترام آن ها است، به یک چشم بر 
هم زدن، همان جمعیتی که جذب کرده بودید بر 
علیه شما می شوند. پست محبوب و پرطرفدار امروز 
می تواند ذخیره ی خنده  برای فردای شما باشد. نه 
ببخشید! منظورم تنها یک صدم ثانیه بعَد شما بود! 
)مطالب سطحی اثری زودگذر دارند و ذخیره ای 

برای شما ایجاد نمی کنند(
به همین دلیل است که استراتژی دیجیتالی که 
مردم را تنها به گروهی از زامبی ها  تبدیل می کند، 
اشتباه بزرگی است. مگر اینکه خواسته باشید مابقی 
زندگی خود را صرف جنگ با افرادی کنید که 
پیش از این مشتری شما بودند و اکنون دشمن تان 
شده اند. خلق لشکری از زامبی ها بدترین راه برای 

خلق یک نام تجاری است.
برای  پاسخی  پی  در  شرکت  یک  وقتی 
پرسش:»چقدر می توانیم به مشتریانمان وفادار 
که  نیست  این  منظورشان  است،  باشیم؟« 
بازاریاب ها مشتریان را شستشوی مغزی بدهند 
تبدیل مشتریان  و در عین حال هدفشان هم 
به لشگر زامبی ها نیست. در عوض، هدف آن ها 
توانایی های  با  قهرمانانی  به  مشتریان  تبدیل 
ماورایی است. به مشتریان دیدی عمیق بدهید؛ به 
آن ها اجازه دهید دورتر و سریعتر از قبل ببینند. 

به آن ها قدرت تله پاتی بدهید: به آن ها کمک 
کنید دنیا را بهتر از قبل بفهمند.

  3     به جای برقراری ارتباط، آلوده 
ساختن محیط

دیجیتال،  بازاریابی  گران بهای  و  اصلی  هدف 
پخش شدن شهرت نام تجاری و گسترده شدن 
آوازۀ کسب و کار است. اما برای استراتژی دیجیتال 
یک کسب و کار، هدف اساسی ایجاد ارتباط با 
مشتریان است. اولی)شهرت( سطحی و زودگذر 

است و دیگری)داشتن ارتباط( عمیق و پایدار.
به  مشتریان  زل زدن  از  بیش  چیزی  »ارتباط« 
کالای شما، درست زمانی که تبدیل به روند یا 
مد بازار شده اید است. ارتباط یعنی از تنگناهای 
بازاریابی فراتر رفتن و ساختن روابطی که به معنای 
واقعی زنده و در حال نفس کشیدن هستند. این 
کار مستلزم این است که پرسنل شرکت را به 
قدری توانمند و ماهر بکنید که بتوانند در قالب 
مشاور و یا مربی به مشتریان خدمت بکنند. ارتباط 
کنار  در  کار  و  کسب  لوگوی  چاپ  مشتری  با 
طرح هایی از شرکت بر روی بیلبوردهای دیجیتال 

نیست!
کمپانی Mr Porter را در نظر بگیرید. در این 
وب سایت، افرادی که تخصصی در مد و این جور 
مسائل ندارند هر زمان می توانند از طریق اینترنت 
از متخصصان مد کمک بگیرند. یا اگر حوصله ی 
بگیرید که چگونه یک  یاد  ندارید،  قهوه  خرید 
کنید.  درست  خود  برای  عالی  قهوۀ  فنجان 
اندازه گیری های عجیب و دقیق و ریزه کاری های 
باکلاس این شرکت، مثل شخصی کردن مارک ها 
در بسته هایی که برای مشتریان ارسال می شود، و 
یا تحویل سریع در همان روز سفارش در برخی 

کمپانی  این  برای  زیادی  و صدای  سر  شهرها، 
برای  این مسائل  است  پا کرده است. ممکن  به 
عده ای به نظر نیاید اما همین موضوعات کوچک 
الهام بخش برای لحظه ای دنیای شما را ناگهان 
وسیع می کنند. برخی رقبای Mr Porter سعی 
می کنند اینترنت را هم چون یک بیماری ویروسی 
با عکس های فریبنده که با افراد مشهور مزین 
اما  Mr Porter به شدن  شده اند آلوده کند- 
از این کارها پرهیز می کند. اما آن دسته از رقبا 
مشغول یک بازی محکوم به باخت هستند؛ تلاشی 
سخت تر و سخت تر برای به دست آوردن توجه 
نامطمئن بیشتر و بیشتر مشتریانی که البته دوامی 
کوتاه تر خواهدداشت. چیزی که به دست نمی آورند 
اعتمادی ماندگار و مطمئن است. این موارد باید با 
شایستگی به دست آورده شوند؛ با برقراری “رابطه” 

با تک تک مخاطبان و مشتریان.

  3    به جای ارتقای مشتری،
با او تماس گرفتن

ابزار دیجیتال برای شرکت ها، توانایی برقرای تماس 
و ارتباط با تعداد زیادی از مشتریان با سرعتی بالا 
اما  هزینه!  با کمترین  آن هم  فراهم کرده اند؛  را 
نیست.  کافی  خالی  تماس گرفتن  دیگر  امروز 
اینترنت مملو از سر و صدا و همهمه ای است که 
بعضاً حاکی از چیز خاصی هم نیست. اینترنت پر 
از کاربران بیکار و آدم هایی است که آگاهانه یا 
ناآگاهانه نفرت پراکنی می کنند. آن ها هم در حال 
برقراری تماس هستند دیگر، نه؟ پس دیگر چالش 
اصلی، صِرف برقراری تماس نیست، بلکه ترفیع 
تماس به یک رابطه پایدار است. بگذارید اینگونه 

توضیح بدهیم:
شما می توانید از آخرین و بهترین شبکۀ اجتماعی 
وعده های  هم خوان کردن   برای  ابزاری  به عنوان 

برای هیچکس  و کار خود که  بی معنی کسب 
اهمیتی ندارد استفاده کنید و یا می توانید از آن 
ورزشی،  گروه های  کتاب،  کلوپ  ساختن  برای 
حمایتی، مرکز مشاوره و موارد مفید دیگر استفاده 
کنید. تفاوت را می بینید؟ هدف یکی کمیت است 
حائز  ارزش  ایجاد  کیفیتِ  لحاظ  از  دیگری،  و 

اهمیت است.
چگونه برای کسب و کار خود استراتژی دیجیتالی 
تهیه کنید که از وفاداری مشتریان فراتر برود و از 
افق بازاریابی آشنای ما عبور کند و به آسمان های 
آبی اعتماد، احترام و شاید حتی عشق برسد؟ ساده 
است! در تهیه استراتژی دیجیتال، “ساختن نام 
تجاری” را فراموش کنید. قوانین برقراری تماس 
را نادیده بگیرید و به جای تلاش برای ساخت نام 
تجاری، رابطه ای همراه با احترام بسازید. قوانین 
برقراری تماس، برای فروش جادویی محصولات 

انبوه به طبقه  متوسط و مرفه طراحی شده اند.
که  چیزی  ارائه   به  تماس،  برقراری  جای  به 
تمرکز  است  مهم  همه  از  بیش  مردم  برای 
کنید. چیزی که در هر گوشه کناری به آن ها 
دائما احساس فریب خوردگی، عذاب و خفگی 
برای  کنید.  بهتر  را  آن ها  زندگی  می دهد. 
آن ها  به  مشتریان،  زندگی  کیفیت  افزایش 
خدمات ماندگار ارائه دهید. با سیاست چماق 
نکنید.  وادار  »وفاداری«  به  را  ها  آن  هویج  و 
به مشتریان وفادار باشید. توجه آن ها را جلب 
نکنید، توجه خود را به آن ها معطوف کنید. 
با هر تعامل کوچک به مشتریان کمک کنید 
داشته  هدفمندتر  و  شادتر  پرمعناتر،  زندگی 
کسانی  تنها  مشتریان  نهایت،  در  باشند. 
کار شما  و  به کسب  می توانند  که  هستند 
کمک کنند چیزی بهتر، واقعی تر و عظیم تر 

از یک استراتژی بیابید: هدف!

اشتباهات نابخشودنی در »استراتژی دیجیتال« کسب و کارها
کمک   هوادار

   دکتر علی قوامی
محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی

و  تحلیل گر بازارسرمایه

و کار شماست؟  از کسب  آیا همه جا صحبت 
آوازه  می زنند؟  حرف  شما  درباره ی  دائم 
اجتماعی  شبکه های  در  شما  کار  و  کسب 
پیچیده؟ این ها البته )برای سنجش موفقیت( 
نظر  به  امروزه  نیستند.  درستی  پرسش های 
اغلب ارائه دهندگان استراتژی های کسب و کار، 
یک روش هوشمندانه برای جلب توجه اهالی 
اینترنتی به یک کسب و کار، داشتن استراتژی 
دیجیتال مفید و تأثیرگذار است. اما در واقع، این 

تفکر درست نیست. چرا؟
واقعیت تلخ این است که آن قدر که بازاریاب ها، 
اعضای هیأت  مدیره و حسابرسان شرکت ها 
فکر می کنند، به همراه داشتن “توجه” عمومی، 
به خودی خود موضوع باارزشی نیست. نه فقط 
به  می تواند  عمومی«  »توجه  اینکه  به خاطر 
دلایل مثبت یا منفی، مثل تحسین و سرزنش، 

باشد. مسأله اصلی این است که داشتن »توجه 
عمومی، یک پایۀ بدون ثبات و لرزان برای طرح 
کسب و کار یک شرکت است، چه برسد به 
اینکه مبنایی برای خود آن کسب و کار قرار 
بگیرد. در نتیجه داشتن توجه عمومی، بدون 
برقراربودن رابطه بین مشتریان و آن کسب و 
کار، مثل داشتن درآمدِ بدون سود است! یک 

سرمایه  گذاری باطل!
رهبران  سازمان ها،  مدیرعاملان  از  بسیاری 
کسب وکار و دانشجویان رشتۀ بازاریابی مدرن 
به  را  مردم  »چگونه  می پرسند:  وسواس  با 
مشتریانی وفادار تبدیل کنیم؟« و معمولاً در 
همان لحظه )بیایید برای چند لحظۀ دردناک با 
یکدیگر صادق باشیم( خیلی شاد و خوشحال، 
سرگرم توطئه چینی برای فرصتی جهت خیانت 
مخفی  را  قیمت ها  هستند؛  مشتریان  آن  به 
کنید! اگر جا دارد کیفیت را پایین بیاورید! چرا 
تا وقتی می شود محصولی »شبیه پنیر« را به 

مشتری فروخت، به او »پنیر« بفروشیم؟
بیشتر مدل های کسب و کار دیجیتال، چیزی 
هستند:  فریب کارانه  موارد  همین  مشابه 
تعقیب کنید! شروط و  را  اطلاعات مشتریان 
که  بنویسید  جوری  را  خود  شرکت  تعهدات 
تا  چرا  نشوند!  منظورتان  متوجه  مشتریان 
وقتی می شود مشتری را به استفاده از هشتگ 
او و  برای شناختن  وادار ساخت )فریب داد!( 

سلایقش، وقت بگذاریم؟

سؤال واقعی اما، سؤالی که برای رهبران 
کسب و کار و سازمان های امروزی مهم 
است، این نیست که »چگونه با فریب یا 
اجبار، مشتریان را وادار به وفادار بودن 

کنیم؟« پرسش اصلی این است: »ما چقدر 
به مشتریانمان وفادار هستیم؟ آیا ما واقعاً به 

مشتریان اهمیت می دهیم؟« 

نه به عنوان مشتریان هدف یا طرفداران کسب 
و کار شما، بلکه بعنوان یک انسان، چقدر به 
آن ها اهمیت می دهید؟ چیزی که هر سازمانی 
قبل از طراحی استراتژی دیجیتال خود به آن 
احتیاج دارد و چیزی که هر رهبر کسب و کار 
باید آن را به اجرا بگذارد، یک استراتژی انسانی 

است.
باید  باشید،  مهم  مردم  برای  می خواهید  اگر 
چیزی بیش از توجهات لحظه ای و بی ثبات و 
هیجانی و زودگذر آن ها را جلب کنید. باید به 
مشتریان کمک کنید تا به سمت آن آدمی که 
دوست داشتند به آن تبدیل شوند رشد کنند. 
زمانی که شما این کارها را برای مشتریان انجام 
دهید، آن وقت شاید، شاید، آن ها به شما پاداش 
بدهند! پاداشی بیش از یک توجه معمولی و 
خشک و خالی. یک احترام ماندگار؛ یک اعتماد 
پاداش  این ها  فناناپذیر.  و حق شناسی  بادوام 
مشتریان به شما بعد از توجه واقعی شما به 

آن ها خواهدبود.

4اشتباه بزرگ در استراتژی دیجیتال کسب و کارها
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روزنامه

5 شهری

تا سال ۱4۰۰؛
تمام پروژه های عمرانی نیمه تمام 

پایتخت تکمیل می شود
معاون فنی و عمرانی شهرداری تهران با بیان اینکه هم 
اکنون ۷0پروژه عمرانی در پایتخت در حال اجراست، 
تا  نیمه تمام شهر  پروژه های عمرانی  تمام  کرد:  تأکید 

سال1۴00 تکمیل می شود.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایرنا، صفا صبوری دیلمی 
اولویت دار  پروژه های  محوریت  با  پاسخگویی  جلسه  در 
نخست  نیمه  تا  می کنیم  تلاش  گفت:  پایتخت،  عمرانی 
سال۱۴۰۰ تمام پروژه های نیمه تمام تکمیل شوند البته بجز 

برخی پروژه ها که مشارکتی هستند.
معاون فنی و عمرانی شهرداری تهران ادامه داد: برخی از 
پروژه ها سنواتی هستند و چند سال طول می کشد، مانند 

بزرگراه امام علی که در یک دوره چندساله احداث شد.
پروژه  چهار  تاکنون  امسال  ابتدای  از  صبوری،  گفته  به 

نیمه تمام تکمیل شده است.
معاون شهردار با بیان اینکه پنج پروژه اصلی ما اولویت دار و 
نیاز اصلی شهر است، تصریح کرد: پروژه کوی نصر تا پایان 
سال، استاد معین تا ۲۲بهمن، فاز نخست پروژه های شهید 
بروجردی و شهید رستگار در صورت حل معارضین ملکی تا 
پایان سال و پروژه ۳۰هزار متری فرهنگی رازی در کنار برج 

طغرل تا پایان دهه فجر تکمیل می شود.
وی همچنین گفت: پروژه احداث لاین کندرو بزرگراه نواب 
که مدت ها زمین مانده و ترافیک شدیدی ایجاد کرده بود، 

اول تیر تمام شد.
صبوری افزود: از ابتدای سال تاکنون ۴پروژه عمرانی در شهر 
تهران به بهره برداری رسیده و بر اساس مدل های که در 
دست شهرداری است پروژه های جدید را شروع می کنیم؛ 
مثل پل تقاطع غیر همسطح گاز و لشکری که تا ابتدای ماه 

ربیع الاول در منطقه ۲۱ تهران افتتاح می شود.

شهرداری تهران موظف شد؛
پیگیری طرحی برای خدمات رایگان 

حمل و نقل عمومی جانبازان و 
خانواده هایشان

با اکثریت آراء به  اعضای شورای اسلامی شهر تهران 
الزام شهرداری تهران به پیگیری از دولت برای  طرح 
تخصیص ردیف بودجه به منظور تامین خدمات رایگان 
حمل و نقل عمومی و مراکز فرهنگی عمومی به جانبازان 
آزادگان، همسران و  و کلیه رزمندگان،  زیر 2۵درصد 

فرزندان آنها رأی مثبت دادند.

به گزارش دنیای هوادار، در یکصد و شصت و هشتمین جلسه 
شورای اسلامی شهر تهران طرح الزام شهرداری به پیگیری از 
دولت برای تخصیص ردیف بودجه به منظور خدمات رایگان 
حمل و نقل عمومی به جانبازان زیر ۲۵درصد در دستور کار 
شورای شهر تهران بود که در همین زمینه محسن پورسید 
آقایی -معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری تهران- گفت: 
بسیاری از خانواده شهدا، جانبازان و ایثارگران به ما مراجعه 
می کردند و اعلام می کردند که قانون این موضوع را تعیین 
کرده ولی ما از بلیت رایگان استفاده نمی کنیم. بر همین 
اساس نیاز است که دولت این ردیف بودجه را پیش بینی 

کند و ما این موضوع را پیگیری خواهیم کرد.
وی افزود: ظرف یک سال گذشته و در سال۹۷ بیش از 
۵۵میلیارد تومان تخفیفاتی که به اقشار خاص ارائه می شد از 
محل درآمدهای مترو و اتوبوسرانی هزینه کرده ایم بدون این 
که محلی برای بازپرداخت این هزینه ها وجود داشته باشد. 
این اقدام از سوی شورا و شهرداری تهران برای اقشار خاص 

انجام شده است.
پورسیدآقایی تأکید کرد: اگر دولت ردیفی برای این موضوع 
تخصیص دهد قطعا این خدمات افزایش پیدا می کند و 

می توانیم خدمات با کیفیت بهتری ارائه کنیم.

اخبار

معاون خدمات شهر شهرداری کرج گفت: 
1۴2مدرسه در طرح استقبال از مهر توسط 

مدیریت شهری کرج بهسازی شدند.

به گزارش دنیای هوادار، رضا زین العابدینی در 
جلسه شورای معاونین که در محل سازمان 
سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
کرج برگزار شد، از بهسازی ۱۴۲مدرسه در 

طرح استقبال از مهر خبر داد.

مهر،  از  قبل  ماه  یک  گفت:  مسئول  این 
جلسه ای برگزار شد و برنامه ریزی های لازم 
و پیش بینی اقدامات مورد نیاز برای اجرای 
صورت  مهر  از  استقبال  طرح  بهتر  هرچه 

گرفت.
وی افزود: بر اساس این برنامه ریزی ها، عملیات 
دیوار نویسی، آسفالت، تعویض تابلوی مدارس، 
آذین بندی، شست و شو، نظافت و بهسازی 
فضای سبز پیرامون مدارس در ۱۴۲مدرسه 

اجرا شد.
معاون خدمات شهر شهرداری کرج با اشاره به 
اینکه مدیریت شهری کرج، میزبان خوبی برای 
استقبال از مهر بود، عنوان کرد: همه مناطق، 
سازمان ها و معاونت ها به بهترین نحو ممکن با 
تمام امکانات در اجرای طرح استقبال از مهر 
حضور پیدا کردند و به همت این مجموعه، روز 
اول مهر، حس و حال مدرسه در سطح شهر 

کاملا ملموس بود.

بهسازی ۱42مدرسه در کرج توسط مدیریت شهری

شهرداری  معماری  و  شهرسازی  معاون 
تهران با تأکید بر اولویت مدیریت مصرف 
انرژی در ساختمان ها از صدور شناسنامه 

انرژی ساختمان درآینده نزدیک خبر داد.

به گزارش دنیای هوادار، عبدالرضا گلپایگانی 
»چهارمین  سیاستگذاری  نشست  اولین  در 
بهینه  مصرف  پایدار،  ساختمان  همایش 
انرژی« که با حضور مهدی صالحی، مدیرکل 
معماری و ساختمان- شینا انصاری، مدیرکل 
شهرداری  پایدار  توسعه  و  زیست  محیط 
تهران- بهروز محمدکاری، رئیس بخش انرژی 
شهرسازی-  و  مسکن  راه،  تحقیقات  مرکز 
محمود گلابچی، استاد دانشگاه و جمعی از 
کارشناسان نهادهای دولتی و خصوصی در 
نقش  خصوص  در  شد،  برگزار  انرژی  حوزه 
ساختمان های  ساخت  زمینه  در  شهرداری 
پایدار و سبز گفت: شهرداری یکی از ارکان 
مهم نظارت بر ساخت  و ساز و تهیه نقشه های 
با  مراحل  این  اگر  است.  درست ساختمانی 
قوانین و  تدوین کننده  نهادهای  هماهنگی 
ضوابط و مقررات و نهادهای مجری و ناظر 

انجام شود، موفقیت آمیز خواهد بود.
به صورت  اگر  مجموعه ها  این  افزود:  وی 
پیوسته با هم برای دستیابی به هدف احداث 
ساختمان های پایدار فعالیت کنند، موفقیت 
آن ها حتمی است اما اگر به صورت جدا از هم و 
منفرد عمل کنند، در این زمینه موفق نخواهیم 

بود.
در سال های  کرد:  تأکید  ادامه  در  گلپایگانی 
گذشته نیز بحث صرفه جویی در مصرف انرژی، 
معماری پایدار و ساختمان سبز مطرح شد و 

جستارها و پژوهش های زیادی در این زمینه 
انجام گرفت که نتایجی هم داشته اما آنچه 
که باید در عمل اتفاق می افتاد، تاکنون اتفاق 

نیفتاده است.
معاون شهرسازی و معماری شهرداری تهران 
با بیان اینکه در ساختمان های ما اتلاف انرژی 
بسیار بالاتر از حد استانداردهای جهانی است، 
در  انرژی  مصرف  میزان  مقایسه  با  گفت: 
کشورمان با کشورهای دیگر، می بینیم میزان 
مصرف ما به  اندازه میزان مصرف انرژی در کشور 
چین با یک میلیارد نفر جمعیت است بنابراین 
جا دارد که همه نهادها به ویژه شهرداری به طور 

جدی روی این قضیه کار کنند.
برویم  به سمتی  باید  کرد:  تأکید  گلپایگانی 
و  شود  منطقی  کشور  در  انرژی  مصرف  که 
بر  کنیم.  اتلاف  کمتر  را  ملی  سرمایه های 
در  انرژی  بهینه  مدیریت مصرف  اساس  این 
ساختمان ها و صدور شناسنامه انرژی در دستور 

کار قرار دارد.
وی همچنین در خصوص تأثیر صدور برچسب 

انرژی ساختمان بر دستیابی به ساختمان های 
پایدار گفت: از دهه۸۰ مشوق هایی در زمینه 
بهینه سازی مصرف سوخت در ساختمان ها ارائه 

و استانداردهایی برای ساختمان ها تدوین شد.
گلپایگانی افزود: بر اساس این استانداردها قرار 
بود ساختمان ها برچسب انرژی داشته باشند و 
مطابق با رعایت ضوابط و مقررات، به سازندگان 
امر  این  اما  داده شود  تخفیف  بهره برداران  و 

چندان عملیاتی نشد.
معاون شهرسازی و معماری شهرداری تهران 
خاطرنشان کرد: اینکه شهرداری به تنهایی وارد 
این حوزه شود و ساختمان ها را از نظر میزان 
مصرف انرژی درجه بندی کند، به تنهایی کفایت 

نمی کند.
گلابچی  محمود  همچنین  نشست  این  در 
-مدرس دانشگاه- گفت: تردیدی نیست که ما 
باید به سمت ساختمان های پایدار، بهینه شدن 
مصرف انرژی و حفظ محیط زیست برویم و 
به ضرورت این موضوع پی برده ایم. ما اکنون 
باید به بررسی موانع و آسیب هایی بپردازیم که 

موجب به سرانجام نرسیدن هدف شده است.
وی با تأکید بر ضرورت ورود جدی شهرداری 
به این مسأله گفت: در زمینه اجرای برچسب 
بخش  در  موجود  و ضوابط  انرژی ساختمان 
اقدامات  انرژی در کشور  بهینه سازی مصرف 

عملی و اجرایی صورت نگرفته است.
وی خاطرنشان کرد: با توجه به منابع محدود 
مصرف  فرآیندهای  اصلاح  زمینه  در  باید 
در  صرفه جویی  موجب  تا  شود  برنامه ریزی 

هزینه های مدیریت شهری شود.
بهروز محمدکاری -رئیس بخش انرژی مرکز 
تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی- گفت: یکی 
از کارهای مهم در زمینه انرژی که ثمره آن 
مبحث۱۹  جدید  ویرایش  است،  شده  نهایی 

مقررات ملی ساختمان است.
انرژی دعوت  از متخصصان حوزه  افزود:  وی 
می شود در زمینه اصلاح این مبحث به ما کمک 
کنند و تا یک ماه و نیم آینده ویرایش جدید آن 

را برای تصویب نهایی می فرستیم.
که  است  این  کرد: هدف  اضافه  محمدکاری 
الزامات  آینده  سیاست های  چارچوب  در 
زیست محیطی را پیاده سازی کنیم و امیدواریم 
که این کارها به سندی تبدیل شود که بتوانیم 

به صنعت ساختمان تعمیم دهیم.
عملیاتی نشدن  از  انتقاد  با  همچنین  وی 
اخیر  انرژی ساختمان در سال های  برچسب 
گفت: موضوع مهمی که از یک ماه دیگر شروع 
می شود، این است که با سازمان نظام مهندسی 
هماهنگ کرده ایم و مهندسانی را می خواهیم 
تربیت کنیم و هدف ما این است که تخصص 
تعمیم پیدا کند و همه استان ها متخصصانی را 

در بخش انرژی آموزش دهند.

صدور شناسنامه انرژی ساختمان در آینده نزدیک

کمیسیون های  اجرایی  امور  مدیرکل 
درشت  دانه  132پرونده  گفت:  ماده100 
حدود یک هزار میلیارد تومان جریمه دارند.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از روابط عمومی 
معاونت شهرسازی و معماری شهرداری تهران، 
تورج فرهادی با بیان اینکه ما در کمیسیون 
ماده۱۰۰ حدود ۱۲هزار و ۳۰۰پرونده داریم 
که مجموع جرایم آن هفت میلیارد تومان 
است، گفت: بر این اساس اولویت ما رسیدگی 
به پرونده های دانه درشت است، تا وقت مناطق 
به صورت مفید برای اجرای آرائی که اولویت 
اجرای رأی  اینکه  دارند، هزینه شود ضمن 
این گونه پرونده ها بر پیشگیری از تخلفات 

ساختمانی تأثیر می گذارد.
وی افزود: همچنین تعیین تکلیف ۲۰هزار 
پرونده باقی مانده تا پایان سال ۹۸ درخواست 
بوده  تهران  شهرداری  مناطق  از  ما  دیگر 
است چرا که اجرا نکردن رأی گرفته شده از 

کمیسیون ماده صد، تخلف محسوب می شود.
مدیرکل امور اجرایی کمیسیون های ماده ۱۰۰ 
گفت: به دلایل مختلف طی ۳۰سال گذشته 
اجرای رأی به طور دقیق صورت نگرفته است 
و یک سری پرونده ها در کمیسیون ماده ۱۰۰ 

رسوب کرده اند.
سال  که  پالایشی  براساس  افزود:  فرهادی 
در  که  پرونده ای  هزار  روی ۷۰  بر  گذشته 
کمیسیون ماده ۱۰۰ وجود دارند، انجام دادیم، 
حدود ۲۸هزار  تعداد  این  از  شدیم  متوجه 
پرونده ریزدانه هستند یعنی یا مبلغ جریمه 
این پرونده ها پنج میلیون تومان به پایین یا 

متراژ تخلف کمتر از ۵۰متراست.
وی اضافه کرد: همچنین اغلب این پرونده ها 
در زمان خودشان در مناطق  قابلیت رسیدگی 

داشته اند و مقدار رأی برخی از این پرونده ها 
آن قدرکم است که هزینه رفت و آمد پرونده 
بیشتر از رأی صادره است، ضمن اینکه هزینه 
اجرای آن شامل گرفتن دستور قضائی، انتقال 
نیوجرسی، استقرار نیروی انتظامی، نماینده 

شهرداری و قوه قضائیه، نیز بالاست.
به گفته مدیرکل امور اجرایی کمیسیون ماده 
۱۰۰ تبعات اجتماعی سنگینی برای اجرای 
این گونه احکام با توجه به شرایط اقتصادی 
موارد  نتیجه  در  دارد،  وجود  کشور  کنونی 
ریزدانه از یک سو قابل اجرا نیستند و از سوی 
دیگر اجرا نکردن رأی باعث باقی ماندن پرونده، 
انتقاد از کمیسیون ماده ۱۰۰ به لحاظ تعداد 
یا  بالای پرونده و احیاناً شکل گیری فساد 

ارتباطات غیر متعارف می شود.  

دانه درشت ها؛ تمرکز کمیسیون ماده۱۰۰ 
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هنری

»هاراگیری«
::  سرج تانکیان  :: 

سرج تانکیان )Serj Tankian( خواننده 
گروه System of a Down همواره در 
تولید آثار موسیقی در سبک های مختلف 
این  از  از زمانی که  او  بوده است.  پیشرو 
گروه جدا شده و به طور مستقل فعالیت 
دارد، آثار بسیاری منتشر کرده و به نظر 
می رسد با همین شدت به کار خود ادامه 
آلبوم Harakiri یک سی دی که  دهد. 
شامل سبک های مختلف موسیقی مملو از 

ترانه های هوشیارانه تانکیان است.
تانکیان درباره موضوعات اجتماعی، سیاسی 
و زیست محیطی اصلاٌ کم حرف و خجالتی 
نیست و این موضوع، هم در ترانه های او به 
عنوان یک ترانه سرا و هم در صحبت های او به عنوان یک فعال و کنش گر آمریکایی 
دیده می شود. در سومین آلبوم رسمی او این دیدگاه های او در کنار هم جمع شده و 
سخنان بلند و طولانی او درباره بسیاری از چیزها از موضوعات زیست محیطی گرفته 
تا طمع شرکت ها و شوهای تلویزیونی و کشف آن ها با نوعی چاشنی فلسفه عرفان 
حماسی را تشکیل داده اند. آلبوم مربوط به دنیایی است که در آن بحث  درباره پدیده 

هایی است که در طبیعت وجود که ریشه در مسائل اجتماعی دنیا دارند.
همچنین طرح سؤالاتی مانند: »چطور می توانی اشک های یک کودک را تسخیر 
کنی؟« به صورت تملق و مانند یک ابراز تقوای خودی به نظر می رسد. اما به هر 
جهت نقش تانکیان همیشه همین بوده است. او احتمالاً در طی سال های گذشته این 

موضوعات مهم را مورد توجه بسیاری از بزرگسالان قرار داده است. 
در سراسر آلبوم به نظر می رسد که تانکیان شنونده را برای یک اتفاق بزرگ تر آماده 
می سازد. در آهنگ هم نام آلبوم او به طور ناخودآگاه  این موضوع را فریاد می زند : 

»پدر، به ما بگو وقت قیام چه موقع است« و منتظر پاسخ می ماند.

معرفی موسیقی

»شازده کوچولو«
:: آنتوان دوسنت اگزوپری ::

آنتوان  اثر  کوچولو  شازده  کتاب 
دوسنت اگزوپری، بعد از قرآن و انجیل، 
در  کتاب  پرفروش ترین  و  محبوب ترین 
تاریخ است. بر اساس آمارهایی که در سال 
۲۰۱۳ منتشر شده است، گفته می شود 
این رمان به صدها زبان مختلف ترجمه 
شده و میلیون ها نسخه از آن به فروش 
است  نویسنده ای  اگزوپری  است.  رفته 
توانا،  و  باذوق  نازک خیال،  انسان دوست، 
شیوه نگارشش بسیار ساده و شیرین و 
روان و سهل و ممتنع است. مطالب ژرف 
فلسفی را در قالب عبارت های بسیار ساده 
استادانه  بچگانه چنان  تقریبا  و  کوتاه  و 

می ریزد که خواننده را مجذوب و مسحور زیبایی کلام و بلندی فکر می کند.
شازده کوچولو، اثری خیال انگیز و زیباست که در خلال آن عواطف بشری به 
ساده ترین شکل، تجزیه و تحلیل شده است و عناصری که بر اثر غوطه ور شدن 
در علایق مادی و پول پرستی از سجایای انسانی به دور افتاده اند تحت نام آدم های 
بزرگ به باد مسخره گرفته شده است. شازده کوچولو، شعری است منثور و نثری 
است شاعرانه که مشحون از یک دنیا لطف و معنی است. شازده کوچولو، رویایی 
است راستین که در درون آدمی ریشه دوانده است. شازده کوچولو، آن قدر که 
رویایی می نماید، همان اندازه نیز آرزوها و آرمان هایش واقعی و لمس کردنی است و 
در کالبدی کوچک تمام پاکی ها، زیبایی ها و حقیقت ها و احساس های راستین را در 
خود دارد و از دروغ ها، تظاهرها، فرومایگی ها و نابخردی های به ظاهر خردمندانه به 
دور است. سخنان شازده کوچولو، پرنده های سپیدی هستند که به هر سو می پرند 
و حقیقت و راستی را به آن هایی که شیفته زیبایی های درونند، هدیه می کنند و با 

صدای شازده کوچولو می خوانند: »آنچه اصل است، از دیده پنهان است.«

معرفی کتاب

محمدحسین سیفی

پاییز و زمستان که سرما را با خودش می آورد، 
هنر  و  سینما  به  هم  را  سرما  این  از  بخشی 
به  معطوف  فقط  مسأله  این  می کند.  تزریق 
ایران نیست و در تمام دنیا، فروش سینماها 
در فصل پاییز و زمستان به مراتب پایین تر از 
فصول گرما یعنی بهار و به خصوص تابستان 
است. به نوعی تکلیف میزان فروش سینماها 
در یک سال را فصل تابستان مشخص می کند 
و در فصل های بعدی تنها معجزه ها می توانند 
به حال هوای سرد و یخ زده سالن های سینما 
کاری بکند. اما خب قطعا در فصول سرما هم 
عاشقان سینما، گیشه های این هنر را تنها و 

خالی نمی گذارند.
به همین علت، هر ساله شورای اکران فیلم ها 
را  بفروش  اصطلاح  به  های  فیلم  از  تعدادی 
برای  سرما  فصول  داشتن«  نگه  »گرم  برای 
پاییز و زمستان نگه می دارند تا تنور سینماها 
همچنان داغ بماند. همین پارسال بود که در 
آذرماه »قانون معرفی« اکران شد و توانست 
با فروش نسبتا خوب ده میلیاردی گیشه مرده 
پاییز را زنده نگه دارد. از این رو شاید بد نباشد 
نگاهی بیندازیم به فیلم های کمدی و اجتماعی 

سینمای ایران که هنوز در سال 98 اکران نشده 
اند و دیر یا زود وارد این چرخه خواهند شد. 
زمستان  و  پاییز  می رسد،  نظر  به  که  اینطور 

گرمی برای سینما در راه خواهد بود.

»درخونگاه« 
سیاوش اسعدی

یکی از فیلم های جشنواره سی و هفتم فجر که 
با استقبال مخاطبین و منتقدین هم همراه شد، 
جوانی  کارگردان  اسعدی،  سیاوش  از  فیلمی 
که سابقه ساختن »جیب بر خیابان جنوبی« و 
»حوالی اتوبان« را هم در کارنامه دارد و نشان داده 
است علاوه بر اینکه فیلمساز با استعدادی است، 
رگ خواب مخاطب جدی سینما را هم به خوبی 
می شناسد و قواعد فیلمسازی برای مخاطب را به 

صورت حرفه ای بلد است.
»درخونگاه« متعلق به سینمای داستان  پرداز است 
که اتفاقا این کار را هم به خوبی انجام می دهد. فیلم 
یک فضا، زمان و مکان را می سازد و در ارائه و معرفی 
قصه یک خانواده در گوشه ای از تهران اوائل دهه۷۰ 
موفق است. پسر بزرگ خانواده، که در ژاپن ۸سال با 
کار سخت پول جمع کرده و حال برگشته تا زندگی 
و آینده ای خوب برای خود و خانواده و اطرافیانش 
رقم بزند اما  در این راه با چالش های زیادی دست 
و پنجه نرم می کند. فیلم داستان محور است و قطعا 
در زمان اکران به دلیل موضوعات مطرح شده در 
فیلم بحث برانگیز خواهد بود. فیلمی چون درخونگاه 
برای سینمای ایران لازم است، فیلمی که به دنبال 
جذب مخاطب از راه درست آن است و احتمالا در 

این راه موفق هم خواهد شد.

»مطرب«
مصطفی کیایی

مصطفی کیایی، فیلم ساز جوانی است که خیلی 
زود قواعد بازی را یاد گرفت و از »بعدازظهر سگی« 
تاکنون، همواره مسیر رو به رشدی را طی کرده است. 
کیایی که همواره ثابت کرده که مخاطب هدفش را 
به خوبی می شناسد و در کشاندن تماشاگران به 
سینما استاد است، به نظر می رسد این بار هم در 
جذب مخاطب به مشکل نخواهد خورد و سرمای 
پاییز و زمستان مانع آن چنان دشواری برای او به 
حساب نیاید. او که سابقه ساختن »خط ویژه«، 
»عصر یخبندان« و... را هم دارد اما »بارکد« در 
میان آثارش، با رگه ای از طنز و انتقادات اجتماعی، 
موفق ترین اثر کیایی در گیشه است و حالا کیایی 
دوباره به سراغ فضایی مشابه تجربه موفقش رفته 
است و با »مطرب«، ممکن است حتی موفق شود 

برخی رکوردها را جا به جا کند.
حضور »پرویز پرستویی« در یک نقش کمدی، بعد 
از تجربه شکست خورده »تهران، لس آنجلس«، از 
نکات برجسته آخرین اثر کیایی است. حضور »الناز 
شاکردوست« بعد از موفقیت وی با »شبی که ماه 
کامل شد« و در یک تجربه متفاوت و طنز هم 
می تواند در نوع خود جالب باشد. به نظر می رسد 
که »مطرب«، با پایان یافتن مراحل ساخت و طی 
نمودن مراحل فنی بزودی و پیش از جشنواره فجر 

روی پرده سینماها خواهد رفت.

»مسخره باز«
همایون غنی زاده

یکی از فیلم هایی که در جشنواره سی و هفتم 

فجر سر و صدای زیادی به پا و تماشاگرانش را 
میخکوب و شگفت زده از سالن خارج کرد، فیلم 
بسیار  تئاتر  عرصه  در  که  است  کارگردانی  اول 
شناخته شده است و حالا با ورودش به سینما 
بسیاری از قله هایی که در سینمای ایران کمتر 
کسی به آن دست یافته بود، رسیده است. غنی زاده 
که پیش از مسخره باز با تئاترهایش همچون »در 
انتظار گودو«، »می سی سی پی نشسته می میرد« 
و... شناخته می شد، ورودش به سینما می تواند در 
گیشه برای او موفقیتی دو چندان به همراه بیاورد.
با  قطعا  زاده  غنی  تئاتری  طرفداران  و  عاشقان 
اکران مسخره باز کنجکاو خواهند بود تا اثر جدید 
کارگردان محبوب تئاترشان را در مدیوم دیگری 
مثل سینما ببینند و قطعا بخش زیادی از صندلی 
های سالن های سینما را مخاطبان ثابت تئاتر 
پر خواهند کرد. به علاوه، مسخره باز فیلمی در 
با  بازی  از خاطره  پر  و  ستایش »سینما« است 
صحنه های ماندگار هنر هفتم است و همین مساله 
هم فیلمبازان حرفه ای را برای تماشای مسخره 
باز بسیار کنجکاو خواهد کرد. به نظر می رسد با 
اکران این فیلم در فصل سرما، مخاطبان زیادی به 

سالن های سینما کشانده شوند.

»سمفونی نهم«
محمدرضا هنرمند

فیلم دیگری که در صف اکران سال۹۸ قرار دارد 
و اکرانش می تواند برای مخاطبان جذاب باشد، 
اثر تازه کارگردانی است که پس از ۱۷سال به 
سینما بازگشته است! »محمدرضا هنرمند« که 
در دهه هفتاد به واسطه تولید آثاری همچون 
»مومیایی۳«، »دزد عروسک ها«، »مرد عوضی« 
محبوبیت قابل توجهی به دست آورد و خودش 
را به عنوان یک کمدی-فانتزی ساز در سینمای 
ایران مطرح کرد، سالها بود که در سینما فیلم 
سریال  دو  سال  هفده  این  در  او  نمی ساخت. 
پرطرفدار »زیر تیغ« و »آشپزپاشی« را هم جلوی 
دوربین برد و حالا طرفداران او قطعا منتظر جدید 

ترین ساخته او هستند.
»سمفونی نهم« که مانند دیگر آثار سینمایی او 
رگه های پر رنگی از »فانتزی« و »کمدی« را 
به همراه دارد، از فیلم هایی است که می تواند 
تنور اکران پاییزی را داغ نگه دارد و مخاطبان 
را به سینما بکشاند؛ حال آنکه بازیگر پولسازی 
همچون »حمید فرخ نژاد« نیز در آن به ایفای 

نقش پرداخته است.

»دنیای هوادار« از فیلم های آماده اکران گزارش می دهد؛

از »درخونگاه« تا »مسخره باز«

آگهی مزایده اموال منقول نوبت اول 
به موجب پرونده اجرایی کلاسه ۹۷۰۷۲۷و ۹۷۰۸۲۲ صادره از شعبه ۱و ۲ دادگاه حقوقی دادگاه 
شهید بهشتی و کلاسه کرج ۹۸۰۸۵۷ و ۹۸۰۸۵۶ له: احمد مهاجری با وکالت علی سعیدی و 
علیه محمد شهبازی مهریزی محکوم علیه محکوم است به پرداخت مبلغ ۹۷۱/۶۳۲/۰۳۶ریال 
در حق محکوم له و مبلغ ۴۸/۵۸۱/۶۰۱ ریال نیم عشر دولتی، با توجه به اینکه اجرائیه به محکوم 
علیه ابلاغ گردیده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست 
محکوم له و به منظور استیفای محکوم به و هزینه های اجرایی متعلق و معرفی از سوی این 
اجرا توقیف و توسط کارشناس رسمی دادگستری کرج بشرح ذیل توصیف و ارزیابی شده و 
مقرر گردید که در مورخ ۹۸/۸/۱۳ از ساعت ۹ الی ۱۰ صبح در محل اجرای احکام مدنی شعبه 
دادگستری کرج از طریق مزایده بفروش برسد مزایده از قیمت ۷۵۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال طبق نظریه 
کارشناسی شروع می شود و به هر شخص حقیقی و یا حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد 
نماید فروخته خواهد شد. ده درصد وجه مزایده في المجلس بصورت وجه نقد و یا چک بانکی 
تضمینی از خریدار اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی صدور 
حکم تملیک مورد مزایده به نام خریدار منتقل خواهد شد. در صورتی که در مهلت مقرر خریدار 
وجه مزایده را پرداخت ننماید، سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط 
و مزایده تجدید می گردد ، کلیه هزینه های نقل و انتقال بعهده محکوم علیه است که از محل 
فروش پرداخت خواهد شد. طرفین می توانند ظرف مدت یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به 
نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در اینصورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد 
مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد. ضمنا طالبین بشرکت در مزایده می توانند ظرف ۵ روز 
قبل از مزایده با اطلاع از مال مورد مزایده بازدید نمایند. مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر 

کارشناسی بدین شرح است:
احتراما در اجرای قرار کارشناسی پرونده کلاسه ۹۸۰۸۵۶ در خصوص ارزیابی سواری مگان 
شماره ۶۸۴ ه ۱۴ ایران ۶۸ در پارکینگ امیر واقع در ۴۵ متری گلشهر خ بهار غربی بازدید 

و به استحضار می رساند:
الف : مشخصات فنی سواری مگان مشکی به شماره ۶۸۴ ه ۱۴ ایران ۶۸ مدل ۲۰۰۶ شماره 

شاسی ۳۶۶۰۱۳۲۲ شماره موتور ۰۷۳۹۸۲ دنده اتوماتیک 
ب : در جهت برآورد سواری از مورخ ۹۷/۱۰/۲۴ در پارکینگ امیر می باشد تودوزی مستعمل 
و وضعیت داخل اتاق نامناسب )دسته دنده و کنسول( فاقد پنل ظبط کلید جلو چپ شکسته 
است کلید عقب راست زدگی دارد درب جلو چپ فرو رفتگی دارد کلاف درب فرو رفتگی 
دارد رکاب راست خردگی دارد سپر عقب شکسته و کیفیت لاستیک نامناسب - موتور 

خاموش باطری فرسوده.
ج: اظهار نظر: قیمت پایه این خودرو با وضعیت موجود و با احتساب مدل ۲۰۰۶ به مبلغ 

هفتصد و پنجاه میلیون ریال ۷۵۰/۰۰۰/۰۰۰ریال می باشد.  ۵۳۲۷/ف
دادورز شعبه نیابت کرج شهرستانی
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روزنامه

7 ورزشی

امیر قلعه نویی:
اسطوره های مدعی، استقلال را

تنها گذاشتند
سرمربی سپاهان معتقد است که برخی مدعیان اسطوره 
بودن در استقلال معرفت رفتاری ندارند. او با انتقاد از 
در  ادا  وقت  هیچ  می گوید  افراد  این  روش های  برخی 
نیاورده و هرکاری کرده با وجدان راحت انجام داده است.

در  خودش  علیه  شعارها  برخی  درباره  قلعه نویی  امیر 
را  این چیزها  آدم ها  بعضی  ورزشگاه ها، گفت: خوشحالم 
می گویند، من هر جا رفتم صادقانه و مخلصانه تلاش کردم 
و نمی گویم کنار خط نمی آیم و خوشحالی نمی کنم بلکه 
کار اخلاقی و شرعی خودم را انجام می دهم. این ادعاها که 
بعضی ها می خواهند مقبولیتی در فوتبال کسب کنند این 
مقبولیت نیست و عین بی معرفتی است. شما هر جایی که 
مسئولیت دارید باید با همه وجود تلاش کنید، یعنی چی 
من نزدیک خط نمی آیم یا برای تیم دیگر آرزوی قهرمانی 
می کنم و متعجبم چرا کمیته انضباطی و اخلاق به این 
قضیه ورود نکردند. مگر می شود من یه جا مسئولیت داشته 
باشم و یک بازی تعیین کننده باشد و برای دو سه تیم دیگر 
آرزوی قهرمانی کنم؟ کجای دین ما و اخلاق ایرانی را گفته 

است؟نی را گفته است؟
وی با بیان اینکه در کشورهای خارجی چنین چیزی وجود 
ندارد، ادامه داد: مثلاً گواردیولا بارسلونا را برد. خوشحالی 
نکرد بالا و پایین نپرید. وقتی این شعارها را می گویند 
خوشحال می شوم. در زندگی ام به جز خدا و اهل بیت به 
چیزی فکر نکرده ام و کاری را انجام می دهم که وجدانم 

راحت باشد.

اسطوره ها زمانی که استقلال در دسته سه بود، 
کجا  بودند

قلعه نویی گفت: چندین سال برای استقلال زحمت کشیدم، 
البته قبل از اینکه به استقلال بیایم لژیونر و عضو تیم ملی 
بودم و در خارج از ایران دوگانه جام بردم و سال۶۴ که 
بازیکن شاهین بودم با مرحوم دهداری به تیم ملی آمدم، 
با استقلال هم در قهرمانی آسیا بودم هم دسته سه اما ادا 
درنمی آورم و جایی که باید معرفتم را نشان می دادم این 
کار را انجام داده ام. خیلی ها که ادعای اسطوره داشته و 
دارند موقعی که استقلال دسته سه بود در کنار باشگاه 
نبودند، ولی ما آن موقع ماندیم و استقلال را نایب قهرمان 
لیگ کردیم و هر وقت هم روبروی استقلال باشم با همه 

وجودم کار می کنم.

می خواهند مردم را سیاه کنند
سرمربی سپاهان اصفهان تأکید کرد: با این رفتارها می خواهند 
مردم را سیاه کنند و موفق هم شدند، آنهایی که ماندند و 
جوانی خودشان را گذاشتند و از خیر قراردادها گذشتند به آدم 
بد تبدیل شدند و کسانی که با رفتارهایشان خیانت کردند آدم 
خوب و مثبت شدند. من اگر استقلال نباشد به مس کرمان و 
سایر تیم ها می روم. نشان دادم وابسته به جایی نیستم و بعد از 
خدا و اهل بیت به توانایی هایی خودم متکی هستم، هرکدام از 
این مربی ها ادعا دارند یک بار با تیم شهرستانی نتیجه بگیرند.

استقلال سیزدهم و نهم و دسته سه مال من است
وی در ادامه یادآور شد: مربیگری را با برق تهران و کشاورز 
شروع کردم، بعد از آن به استقلال اهواز رفتم که پایین 
جدول بود و همان سال بهترین نتایج را در نیم فصل دوم 
استقلال  نکرد. روزی که  را شکر سقوط  و خدا  گرفتیم 
و  بود  جدول  سیزدهم  گرفتم،  تحویل  اول  بار  برای  را 
۱۲،۱۳ستاره از تیم رفتند و پول هم نبود. تراکتوری که ما 
گرفتیم چه شرایطی داشت یا سپاهان که پنجم جدول بود. 
سپاهان تیم دوم را دادم، چهاردهم تحویل گرفتم ذوب آهن 
دوم بود، چهاردهم تحویل گرفتم، استقلال سیزدهم و نهم 
و دسته سه مال من است و در جاهایی کار می کنم که 
شرایط سخت بوده و اتفاقا هر وقت در استقلال کار کردم 
هم مشکل داشته و بی پول بوده و هم از نظر جدولی شرایط 

خوبی نداشته است.

خبر

مهدی تیموری

از  یکی  انگلستان،  برتر  لیگ  اینکه  در 
هیجان انگیزترین لیگ های دنیاست هیچ 
عاشقان  اختلاف  و  ندارد  وجود  شکی 
»بهترین«  انتخاب  سر  بر  تنها  فوتبال 
یکی  به هر حال، هر سال  که  است چرا 
سبقت  گوی  دنیا،  معتبر  لیگ های  از 
جذابیت را از دیگر لیگ ها می رباید. سال 
گذشته اما لیگ جزیره یکی از زیبا ترین 
جایی  گذاشت  سر  پشت  را  فصل هایش 
امتیاز  کسب98  با  منچسترسیتی  که 
قهرمان شد و تیم دوم یعنی »لیورپول« 
که قهرمان اروپا هم شد، 96امتیاز کسب 
کرد و لقب بهترین نائب قهرمان تاریخ را 
از آنِ خود کرد تا جنگ قهرمانی تا سوت 
پایان آخرین مسابقه پا بر جا بماند . جنگ 
لیورپول و سیتی احتمالا در این فصل هم 
همین  از  تیم  دو  و  داشت  خواهد  ادامه 
حالا خط و نشان هایشان را برای یکدیگر 
کشیده اند تا روزی که در هفته دوازدهم 
از  حسابی  و  بروند  یکدیگر  مصاف  به 
تجربه  اما  یکدیگر خارج شوند.  خجالت 
ثابت کرده است که در انگلستان به خاطر 
تعدد تیم های ریشه دار و با کیفیت، علاوه 
حساسی  رقابت های  قهرمانی،  جنگ  بر 
هم بر سر سهمیه لیگ قهرمانان اروپا و 
هم سهمیه لیگ اروپا وجود دارد و هیچ 
نمی کشد.  پس  پا  پایانی  هفته  تا  تیمی 
همین فصل گذشته هم چهار تیم چلسی، 
تاتنهام، منچستریونایتد و آرسنال بر سر 
دو جایگاه رقابت تنگاتنگی تا هفته پایانی 
تاتنهام  و  چلسی  نهایت  در  که  داشتند 

راهی لیگ قهرمانان شدند.
حالا و با گذشت هفت هفته از لیگ جزیره، 
شاید بد نباشد که به بررسی وضعیت شش 
تیم بزرگ لیگ جزیره بپردازیم که خواندن 

آن خالی از لطف نخواهد بود:

»لیورپول«؛ پایان حسرت سی ساله؟
قرمزهای آنفیلد تا پیش از آغاز قرن بیست 
فوتبال  تاریخ  تیم  ترین  افتخار  پر  یکم،  و 
انگلستان از نظر تعداد قهرمانی بودند و تلقی 
این مسأله که حالا حالاها دست هیچ تیمی 
در تعداد قهرمانی به آنها نمی رسد، لیورپولی ها 
از  اما  بود.  برده  فرو  زمستانی  خواب  در  را 
وقتی قهرمانی های منچستریونایتد با »الکس 
ادامه  تا سال۲۰۱۳  و  فرگوسن« شروع شد 
داشت، لیورپول دیگر، پرُافتخارترین تیم تاریخ 
لیگ برتر شناخته نمی شود. این مسأله باعث 
شد تا آن ها دوباره در تکاپوی قهرمانی لیگ 
بیفتند و فصل پیش هم تا یک قدمی این مهم 
پیش رفتند. اما امسال ظاهرا عزم جزم تری 
برای این مسأله وجود دارد. شاگردان »یورگن 
نمایش های خیره کننده خود هر  با  کلوپ« 
هفت بازی ابتدایی فصل خود را با پیروزی 
از همین حالا نشان  تا  پشت سر گذاشتند 
دهند که هدفی جز قهرمانی ندارند و احتمالا 
منچستر سیتی کار سختی برای جبران فاصله 

پنج امتیازیش با لیورپول خواهد داشت. 
بازیکن  به فصل گذشته  لیورپولی ها نسبت 
جدید خاصی به جز »آدرین« برای جانشینی 
به  نیاز  عدم  و  نکرده اند  جذب  »آلیسون« 
جدید،  بازیکنان  ورود  از  حاصل  هماهنگی 
بسیار کمک حال کلوپ در تصاحب امتیازات 

حساس ابتدای فصل شده است.

»منچسترسیتی«؛ بهترین دفاع
 حمله است!

مانند  را  فصل  گواردیولا«  »پپ  شاگردان 
سالهای قبل با قدرت آغاز نکردند و در همین 
ابتدای راه، دو بار ترمزشان کشیده شده است؛ 
یک بار در دیدار مقابل »نوریچ« که بازی را 
سه بر دو واگذار کردند و یک بار هم مقابل 
»تاتنهام« که در خانه دو بر دو متوقف شدند. 
این پنج امتیاز از دست رفته از همین حالا 
کارشان را برای تکرار قهرمانی با وجود رقیب 
سرسختی مانند لیورپول بسیار دشوار کرده 
است اما خب به قول خود گواردیولا »انتظار 
ندارید که برای قهرمانی در شهریور به لیورپول 

تبریک بگوییم«! 
درست است که لیورپول هنوز قهرمان نشده، 
کار  در  هم  پرتعداد  »مصدومیت« های  اما 

منچسترسیتی گره انداخته است. آن ها پیش 
از آغاز فصل »لروی سانه« را از دست دادند 
و در هفته های اخیر هم با مصدومیت هر دو 
دفاع وسط اصلی شان یعنی »آیمریک لاپورت« 
و »جان استونز« رو به رو شدند. کارشان به 
جایی رسیده است که »فرناندینیو« به عنوان 
تدبیر  قطعا  اما  کند  می  بازی  وسط  دفاع 
گواردیولا برای این مسأله فرناندینیو نیست؛ 
بلکه آن ها سعی میکنند گلهای بیشماری به 
ثمر برسانند تا ضعفی در دفاع به چشم نیاید. 
اثبات این مساله هم »هشت« گلی است که 
به واتفورد نگون بخت زدند، آن ها با اختلاف 

فاحشی بهترین خط حمله لیگ هستند!

»چلسی«؛ بازگشت سوپر »فرانکی«
بدون تردید، چلسیِ این فصل مسابقات لیگ 
برتر یکی از جذاب ترین تیم های انگلستان 
است. تیمی که بی مهابا به دروازه حریفان 
حمله می کند و تا همینجا هم گل های پر 
شماری به ثمر رسانده است. »فرانک لمپارد« 
پس از خداحافظی از فوتبال، حالا به عنوان 
مربی به چلسی بازگشته و جنس دیگری از 
فوتبال را به شاکله چلسی تزریق کرده است. 
چلسی که همواره عادت به خریدهای گران 
قیمت داشت و با این وجود در لاک دفاعی هم 
فرو می رفت، با »فرانک لمپارد« کاملا تبدیل 
به تیم دیگری شده است. آن ها با ترکیب 
بازیکنان جوانی که محصول آکادمی باشگاه 
هستند و بازیکنان با تجربه زیر نظر فرانکی 
هجومی بازی می کنند. یقینا با ادامه این روند و 
بهبود تیم در فاز دفاعی، حتی تیم های بزرگ 
هم از رویارویی با تیم چلسی در این فصل 
وحشت خواهد داشت. چلسی با هشت امتیاز 
در میانه جدول قرار گرفته اما قطعا در ادامه 

آن ها بالاتر از این رتبه خواهیم دید.
»تاتنهام«؛ کماکان پر افت و خیز!

فصل  در  اروپا  قهرمانان  لیگ  قهرمان  نائب 
گذشته و تیم چهارم لیگ برتر، این فصل را 
هم با قدرت شروع نکردند و عملکرد پر فراز 
و نشیبی داشتند. آن ها از هجده امتیاز ممکن 
تنها هشت امتیاز کسب کردند و در مقابل تیم 
های درجه دومی مانند نیوکاسل و لسترسیتی 
به راحتی امتیاز از دست دادند که قطعا کمبود 
این امتیازات در ادامه فصل کار آن ها را بسیار 

»پوچتینو«  کرد. شاگردان  سخت خواهد 
این فصل هم در دیدارهای خارج خانه  در 
در  گذشته  هفته  نمی گیرند.  خوبی  نتایج 
دسته  تیم  مقابل  خود  اتحادیه  جام  دیدار 
سومی »فلوچستر« در ضربات پنالتی شکست 
خوردند و از این جام هم حذف شدند. باید 
ببینیم معجزه این فصل آن ها در چه جامی 

خودش را نشان خواهد داد!

»آرسنال«؛ کابوسِ خط دفاعی
توپچی های  مدیران  بالاخره  سالها  از  پس 
لندن در فصل نقل و انتقالات دست به جیب 
شدند و در پست هایی که تیم ضعف داشت 
دست به خرید بازیکن زدند. »نیکولاس پپه«، 
»داوید لوئیز«، »دنی سبایوس«، »تیرنی« و... 
بازیکنانی بودند که فصل نقل و انتقالات به 
آرسنال اضافه شدند تا گره از ناکامی های 
این تیم باز کنند. اما آرسنالی ها مانند فصل 
گذشته کماکان خوب گل میزنند اما خیلی 
و  لاعلاج  اشتباهات  خورند!  می  گل  بهتر 
کابوس وار خط دفاعی آرسنال حتی با ورود 
داوید لوئیز هم به فراموشی سپرده نشده و آن 
ها در اکثر بازی هایی که امتیاز از دست دادند، 
با اینکه شانس پیروزی داشتند اما بخاطر این 
اشتباهات ناکام ماندند. البته با این وجود آن 
ها ۱۱امتیاز کسب کرده اند و به رتبه چهارم 

تکیه زدند.
»منچستریونایتد«؛ شیاطین سابقا سرخ!

در  شد  ماندنی  منچستر  در  »سولسشیر« 
هم  دفاع  خط  قلب  مانند  پست ها  برخی 
بازیکنی مانند »هری مگوایر« برایش جذب 
از  تا منچستری متشکل  او قول داد  شد و 
ستاره های بریتانیایی مانند اتفاقی که در زمان 
»فرگوسن« افتاد، بسازد. اما چیزی که در این 
فصل، ما تا به اینجا شاهدش بودیم، یک تیم 
کاملا معمولی است که دستش برای اکثر رقبا 
باز است تا جایی که »وستهم« به راحتی آن ها 
از آن ها  و ساوتمپتون  را شکست می دهند 
امتیاز می گیرد. از این رو نیمه قرمز منچستر 
کماکان شرایط آرمانی پیدا نکرده است و با 
حسرت به موفقیت های نیمه آبی شهر نگاه 
می کند. باید دید که کابوس منچستری ها 
کی قرار است به پایان برسد و آن ها طعم 

شیرین ثبات را دوباره بچشند.

گزارش »دنیای هوادار« از شرایط BIG SIX لیگ جزیره؛

لندنی های بی ثبات ، منچستر با دو نیمه متفاوت ، 
بندرنشین های  مدعی
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» اورکی « ، امید فوتبالی اسلامشهر پس از سال ها
فوتبال این پدیده شگرف قرن حاضر همیشه در 
دل خود نکات جدید و تلخ و شیرین زیادی دارد 
و امروز با فوتبال مرزهاس جغرافیایی و قومیت ها 
تعریف دیگری دارد، اگر با  یک نگاه اجمالی به تیم 
های لیگ برتر و دیگر لیگ های کشور خودمان 
بیندازیم خواهیم دید که اکثر بازیکنان این تیم 
ها از شهرهای کوچک اما معادن سرشار از بازیکن 
هستند، یکی از این شهرها اسلامشهر است که 
خیلی از  ستاره هایی دیروز و امروز برای شروع 

از اسلامشهر فوتبال خود را آغاز  کردند. شهری 
حاشیه نشین در جنوب تهران، پر از استعدادهای 

ورزشی و تقریبا تنها؛
اما گویا امسال حکایت تغییر کرده و اسلامشهر عزم 
جزم نشده اش را بیدار کرده برای بستر سازی در 

فوتبال این منطقه.

لیگ سه، مرحله اول، گروه سه 
فعلا در اختیار نماینده این شهر است تا چراغ امید 

را در دل جوانان این شهر بعد سال ها زنده کند.
تیم اورکی اسلامشهر از ۴ بازی خودش ۳ برد به 
دست آورده و علاوه بر نتیجه فوتبالی با استاندارد 
بالا فوتبالی زیبا و چشم نواز در مستطیل سبز  به 
نمایش مي گذارد. شاید امسال سال متفاوتی برای 

این تیم، این جوانان و این شهر باشد.
آن ها در جام حذفی به تیم با سابقه سردار بوکان 
۱-۰ باختند اما مورد تشویق و حمایت کادر فنی 
و تماشاگران بوکان قرار گرفتند، موقعیت سازی 

های فراوان، ورود به محوطه جریمه اما بی حاصل 
عملکرد این تیم در شروع سال بود. 

در ادامه نوبت به لیگ رسید، باخت خفیف در شروع 
مقابل عقاب خیلی زود آن ها را بیدار کرد و از بازی 

دوم بردهای متوالی اسلامشهري ها شروع شد.
۲-۱ کاویان نقده شکست دادند؛ سپس ۵ گل در 
خانه موکریان مهاباد را گلباران کردند و در یک بازی 
پیچیده و درگیرانه ۲-۰ سرخپوشان تبریز شکست 
دادند و در هفته پنجم به مصاف تیم قدیمی شهر 

زنجان یعنی شهاب خواهند رفت که در صورت برد 
قدم بزرگی از راه صعود را برداشته اند. باید منتظر 
ماند و دید بعد سال ها اسلامشهر صاحب تیمی در 

لیگ دو کشور خواهد شد یا خیر.
توقع  این شهر چشم در چشم مسئولان  مردم 
حمایت از این تیم تنها را دارند و فوتبال با ادبیات 
همیشگی خودش یک بار دیگر مسبب پیوند بین 
مردم و مسئولان خواهد بود؛ اگر پاسخ مسئولان به 

نگاه مردم مثبت باشد...


